
Obecný úrad, Dolné Obdokovce 103, 951 02 

___________________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica z 1. zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach 

konaného dňa 23.12.2006 v zasadačke OcÚ o 18.00 hod 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Oznámenie výsledkov volieb 

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

5. Zloženie sľubu poslancov 

6. Vystúpenie novozvoleného starostu obce 

7. Voľba zástupcu starostu  

8. Schválenie platu starostu obce 

9. Diskusia 

10. Schválenie uznesenia 

11. Záver 

 

1. Otvorenie 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach otvoril doterajší starosta obce 

Zoltán Gyepes, prečítal program. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa bola určená Mária Beneová, odborná referentka Obecného úradu v Dolných 

Obdokovciach. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Tóth, Ing. Dušan Lydik. 

3. Oznámenie výsledkov volieb 

Predseda volebnej komisie Emília Beneová oboznámila prítomných s výsledkami komunálnych volieb 

v obci Dolné Obdokovce, konaných dňa 2.12.2006.  

Počet volebných obvodov .........1 

Počet volebných okrskov ..........1 

Počet okrskových volebných komisií ............... 1 

Počet osôb zapísaných v zozname voličov ....... 917 

Počet voličov, ktorým boli vydané obálky ........567 

Počet odovzdaných obálok ................................567 

Počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných pre voľby 

   do obecného zastupiteľstva .............................539 

Počet poslancov, ktorý sa mal zvoliť ................. 7 

Počet zvolených poslancov ................................ 7 

Počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných pre voľby 

   pre voľby starostu obce ................................... 546 

Kandidáti, ktorí boli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva podľa volebných obvodov a v ich 

rámci v poradí podľa počtu získaných platných hlasov: 

1. Dušan Lydik, Ing., ..............SDKÚ ................ 295 

2. Gejza Varga, Ing., ...............SDKÚ ................ 270 

3. Tibor Tóth ...........................SMK-MKP ........ 226 
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4. Štefan Bene .........................SMK-MKP ........ 226 

5. Ľudovít Gyepes ...................SMK-MKP .........216 

6. Jozef Balko ..........................SDKÚ..................206 

7. Štefan Hamar .......................SMK-MKP ........194 

 

Náhradníci - kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva podľa volebných 

obvodov a v ich rámci v poradí podľa počtu získaných platných hlasov:: 

1. Silvester Pastier .....................nezávislý kandidát ..........174 

2. Helena Lacová .......................SDKÚ .............................173 

3. František Gyepes ...................SDKÚ .............................162 

4. Ladislav Nagy ........................nezávislý kandidát ..........152 

5. Štefan Paulis ..........................SMK-MKP .....................151 

6. Silvester Molnár ....................nezávislý kandidát ......... 147 

7. Ján Szabó ..............................SMK-MKP .....................140 

 

Počet platných hlasov odovzdaných pre jednotlivých kandidátov pre voľbu starostu obce podľa poradia 

na hlasovacom lístku: 

1. Zoltán Gyepes .................322 

2. Tibor Tóth .......................224 

 

Za starostu obce bol zvolený Zoltán Gyepes ............nezávislý kandidát ........322. 

 

Zápisnicu podpísali: Emília Beneová, predsedkyňa komisie, členovia komisie: Júlia Beneová, Zoltán 

Gyepes, Helena Holecová, Mária Laurová. 

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

Novozvolený starosta obce Zoltán Gyepes zložil sľub, čo potvrdil svojim podpisom a prevzal 

osvedčenie o zvolení za starostu obce Dolné Obdokovce.  

5. Zloženie sľubu poslancov 

Zvolení poslanci zložili sľub, čo potvrdili svojim podpisom a prevzali osvedčenia o zvolení za poslanca 

Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach. 

6. Vystúpenie novozvoleného starostu obce 

Novozvolený starosta obce zablahoželal poslancom k úspechu vo voľbách a zaželal im úspešné plnenie 

povinností a plodnú vzájomnú spoluprácu. Oboznámil poslancov s akciami, uskutočnenými v 

uplynulom volebnom období 2002 – 2006: 

1. Dokončená kanalizácia obce Dolné Obdokovce,  okrem úseku Papútja, kde nevzišla dohoda s 

budúcimi užívateľmi. 

2. Výmena strechy kostola sv. Jána Krstiteľa v Dolných Obdokovciach – z príspevkov 

obyvateľov, dotácie Ministerstva kultúry SR a spolufinancovanie obce Dolné Obdokovce. 

3. Výmena strechy Materskej školy 

4. Detské ihrisko v Materskej škole 

5. Podlahy v Základnej a Materskej škole. 

6. Plynofikácia ZŠ a MŠ 

7. Výmena kotlov a radiátorov v ZŠ a MŠ 

8. Výstavba nájomného bytového domu s 22 bytovými jednotkami. 

9. Oplotenie ihriska 

10. Rekonštrukcia šatní BFC: strecha, miestnosť pre rozhodcov, sociálne zariadenie. 

11. Odkanalizovanie ihriska – odstránenie problémov so žumpou. 

12. Zmluva na elektrickú energiu vo vinohradoch – projektovú dokumentáciu dala vypracovať 

obec, elektrifikáciu hradí Zsl. Energetika vo výške cca 3,5 mil.SK. 
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13. Pravidelný letný kurz anglického jazyka s americkým lektorom. 

14. Výmena okien na Kultúrnom dome 

15. Územný plán obce. 

16. Zápis parku do vlastníctva obce na Správe katastra – bol v majetku bývalého 

Poľnohospodárskeho družstva. 

17. Zápis ihriska do vlastníctva obce na Správe katastra. 

18. Zabezpečovanie poriadku a čistoty v intraviláne a v extraviláne katastrálneho územia obce. 

19. Zriadenie internetového klubu. 

Taktiež predniesol plány na akcie vo volebnom období 2006 – 2010: 

1. Výstavba ďalšieho nájomného bytového domu – sú žiadosti na byt, ktoré už 22 bytový dom 

nedokáže pokryť. 

2. Výstavba Domu sociálnych služieb pre starších obyvateľov. 

3. Zavedenie elektrickej energie vo vinohradoch. 

4. Výstavba chodníkov, jarkov. 

5. Rekonštrukcia ciest v obci D.Obdokovce – budú zamerané všetky cesty, potom je možné žiadať 

dotáciu – podmienka: cesty vo vlastníctve obce. 

6. Úprava cintorína – dokončenie chodníkov. 

7. Prístavba zastrešenej plochy k Domu smútku. 

8. Rekonštrukcia Domu smútku – bezbariérový prístup, strecha. 

9. Rekonštrukcia Obecného úradu v rámci Kultúrneho domu. 

10. Dokončenie kanalizácie – úsek Papútja. 

11. Zazelenenie centra obce pri pamätníku padlým. 

Vyzval tiež poslancov, aby predložili prípadné ďalšie ich návrhy a námety. 

7. Voľba zástupcu starostu  

Starosta obce navrhol preložiť voľbu zástupcu starostu obce na nasledujúce zasadnutie OZ, dovtedy 

prediskutovať návrhy a názory. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

8. Schválenie platu starostu obce 

Starosta obce oboznámil poslancov so spôsobom vytvárania platu starostu obce na základe zákona č. 

289/2002 Z.z. V znení neskorších predpisov: základný plat sa určuje vynásobením priemernej mzdy 

pracovníka národného hospodárstva koeficientom podľa počtu obyvateľov, určí sa zaokrúhlením na 

celé 100,- Sk nahor: 17.274,- x 2,2 = 38.002,80 Sk, zaokrúhlene 38.100,- Sk. Starostovi obce možno 

poskytovať odmenu do výšku 50% zo mzdy. 

 Jozef Balko: nie je príčina znižiť doterajší plat, starosta obce vykonal veľa pre rozvoj obce. 

 Ing. Gejza Varga: Zoltán Gyepes je vo funkcii starostu už štvrté volebné obdobie, výška odmeny 

bola určená už v druhom volebnom období, v treťom volebnom období poslanci pokračovali pri 

schválení platu podľa dovtedajších podmienok; v porovnaní s ostatnými obcami bolo v 

D.Obdokovciach veľa dosiahnutého, navrhuje doterajšiu odmenu 50%. Zároveň žiada, aby do 

zápisnice bol zapísaný každý príspevok poslancov, teda aby bolo zapísané všetko, čo na zasadnutí 

OZ odznelo. M. Beneová ako zapisovateľka sa zaviazala zapisovať podľa možností všetko, čo 

odzneje, ale vyzvala poslancov, aby prispôsobili svoje vystúpenia tak, aby sa všetko dalo zapísať. 

 Ľudovít Gyepes: v súčasnom volebnom období navrhuje zaviesť nový systém, základný plat 

starostu schváliť podľa zákona, ale odmenu určovať podľa dosiahnutých úspechov, najprv práca a 

výsledky, potom určiť odmenu. 

 Ing. Gejza Varga: uznáva, že odmena patrí za vykonanú prácu, to sa však môže uplatňovať pri 

novom starostovi, súčasný starosta už tri volebné obdobia svojou prácou dokazuje, že mu odmena 

patrí i v nasledujúcom období. 

 Štefan Bene: teraz začína nové obdobie. 

 Jozef Balko: prečo je Ľudovít Gyepes prekvapený, veď on to schválil. 
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 Ľudovít Gyepes: nevie o tom, teraz nebol poslancom. 

 Ing. Dušan Lydik: odmena je motiváciou k väčšej snahe, odmena v určitej výške patrí už na 

začiatku obdobia. Ak nebude odmena určená, je to demotivujúce a vedie to k ľahostajnosti. 

Navrhuje určiť výšku odmeny. 

 Starosta obce: on o tom nerozhoduje, keďže sú rozdielne názory, navrhuje tajné hlasovanie. 

 Ľudovít Gyepes: trvá na verejnom hlasovaní. 

 Tibor Tóth: základný plat vychádzajúci zo zákona samozrejme starostovi patrí, uznáva motivačnú 

úlohu odmeny, navrhuje tiež pre začiatok nižšiu odmenu. 

 Starosta: je to záležitosť poslancov. 

 Tibor Tóth: 50% je maximum. Starosta: áno. 

 Ing. Dušan Lydik: teraz sa dohodnúť na určitej výške, odmena sa počas 4 rokov volebného obdobia 

môže znížiť aj zvýšiť, jej výška nemusí byť stála na celé volebné obdobie. 

 Ľudovít Gyepes: trvá na názore, že odmena patrí za práce nad rámec povinností, treba 

vyhodnocovať priebežne podľa vykonaných prác, podľa jeho skúseností, ak je určená niekomu 

odmena, to už sa nikdy nezruší, korektné je štvrťročne alebo polročne vyhodnocovať práce a určiť 

odmenu. 

 Jozef Balko: navrhuje tajné hlasovanie na lístkoch, aby poslanci dospeli k určitému záveru. 

 Ľudovít Gyepes: hanbí sa Jozef Balko otvorene povedať výšku odmeny? Treba sa prejaviť verejne. 

 Ing. Gejza Varga: už predtým povedal svoj názor na výšku odmeny 50%, bolo veľa dosiahnutého, 

čakal na ďalšie názory. 

 Jozef Balko: 50%. 

 Štefan Hamar: určiť nižšiu výšku, po štvrťroku prehodnotiť, je možné zvýšiť. 

 Ľudovít Gyepes: 0%, po štvrťroku prehodnotiť. 

 Štefan Bene: základný plat zo zákona, výška odmeny 0%, po štvrťroku prehodnotiť. 

 Tibor Tóth: pridáva sa, teraz 0%. po štvrťroku prehodnotiť. 

 Ing. Dušan Lydik: nielen ako poslanec, ale aj ako obyvateľ bol spokojný s prácou starostu obce, 

odmena mu patrí i v ďalšom období vo výške 50%. 

 Ing. Gejza Varga: ako majiteľ firmy musí v zamestnaní určovať platy zamestnancom, ak mal 

zamestnanec v uplynulom roku určitú výšku hodinovej mzdy, tá sa od začiatku nového roka 

neznižuje s tým, že počas roka sa mu zvýši, ak bude dobre pracovať. 

 Ľudovít Gyepes: uvádza príklad na základný plat, starostovi základný plat ponechávajú, hovoria o 

odmene. Musí pripomenúť, že malo byť zasadnutie, na ktoré prišli i poslanci pracujúci v zahraničí a 

starosta opustil zasadnutie. Ak má takéto konanie, odmena mu podľa neho nepatrí. Ak sa zmení 

prístup starostu a v obci budú vykonané akcie na jej rozvoj, potom mu patrí odmena. 

 Starosta: všetci prítomní vedia, ako prebiehalo zasadnutie zvolané na 21.12.2006, preto sa situácia 

vyvinula tak, že sa mohli stretnúť 23.12.2006, môžu ďakovať jemu. 

 Ľudovít Gyepes: ďakovať môžu obyvateľom, že ich zvolili. 

 Starosta: štyria poslanci 21.12.2006 bez ospravedlnenia meškali a potom sa malo čakať ešte na 

jedného, on bol ochotný pristúpiť na zasadnutie v sobotu. 

 Ľudovít Gyepes: starosta je 24 hodín v práci. 

 Ing. Gejza Varga: ak sa aj v budúcnosti budú takto vyvíjať veci, ak niekto mešká, mešká, ak sa 

ospravedlní, zasadnutie sa začne bez neho. Ak by v budúcnosti meškal on, nech ho nečakajú a 

začnú zasadnutie. Už nechcel kandidovať, potom to bral ako výzvu, aký bude názor obyvateľov, či 

sú s ním spokojní a zvolia ho. Podľa neho by sa v obci nemalo politizovať, ale spoločne sa snažiť, 

aby život v obci prosperoval, ale nie potvrdzovať jeden druhému, čo nevie. Byť ohľaduplní, 

spolupracovať. 

 Starosta obce: keďže sa poslanci nezhodnú, dáva na hlasovanie posledný odznený návrh na odmenu 

starostovi obce vo výške 0%.                   Hlasovanie: 4 poslanci za (Tóth, Bene, Hamar, Gyepes) 

                                                                                            3 poslanci proti (Varga, Balko, Lydik). 
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9. Diskusia 

Starosta obce vyzval poslancov, aby predložili svoje návrhy. 

- Ľudovít Gyepes: obyvatelia obce žiadajú verejné zhromaždenie, tam prejednať všetky dosiahnuté 

úspechy. Navrhuje zvolať verejné zhromaždnie v termíne 7.1.2007 (nedeľa) popoludní o 15.00 hod. 

Hlasovanie: 6 poslanci za (Balko, Bene, Gyepes, Hamar, Lydik, Tóth) 

                    1 poslanec sa zdržal (Varga – nebude prítomný v obci). 

 Ľudovít Gyepes: navrhuje zápisnice zo zasadnutí OZ k dispozícii poslancom do 5 dní od konania 

zasadnutia. Starosta obce: aj doteraz boli vždy poslancom k dispozícii, aj na internete môžu byť 

uverejnené na webovej stránke obce www.dolneobdokovce.sk D. Lydik – má všetky zápisnice na 

diskete. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

- Tibor Tóth: žiadajú pozvánky na zasadnutie Oz rozosielať aspoň týždeň pred zasadnutím, 

prinajmenšom pred voľnými dňami v týždni, aby si mohli plánovať ďalší pracovný týždeň. 

 Tibor Tóth: určiť, v aké dni konať zasadnutia. Ing. Gejza Varga: navrhuje od pondelka do štvrtka. 

Štefan Hamar: navrhuje v piatok. Štefan Bene: jemu by vyhovovalo v sobotu. Ing. Gejza Varga: v 

sobotu jemu a určite viacerým nevyhovuje, celý týždeň každý pracuje, v sobotu a v nedeľu má 

každý nárok na oddych a na to, aby venoval voľný čas sebe a rodine, navrhuje radšej konať od 

pondelka do piatku. Tibor Tóth: konať zasadnutie každý mesiac v I. Štvrťroku. Starosta obce: 

máme vedomie, že je skupina 3 a druhá skupina 4 poslancov, prejavujú sa opozične, ak budú niečo 

navrhovať, štyria poslanci vždy prehlasujú podľa ich záujmov, potom tu ďalší traja poslanci 

nemusia byť. V rámci záujmu obce treba pristupovať na kompromisy. Ing. Dušan Lydik: navrhuje 

konať zasadnutia OZ v piatok, to by mohlo každému vyhovovať aj pracovne aj súkromne. Starosta 

obce: zasadnutie môžu zvolať aj poslanci. Ing. Dušan Lydik: v uplynulom období boli aj 

mimoriadne zasadnutia, najmä kvôli dotáciám, ktoré bolo nutné zvolať i zo dňa na deň. 

Návrh na hlasovanie: zasadnutia OZ uskutočňovať v piatok, v I. štvrťroku každý mesiac posledný 

piatok v mesiaci o 18.00 hod. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

- Tibor Tóth: navrhuje v tomto volebnom období zabezpečiť zazelenenie obce. Starosta: samozrejme, 

je v pláne zeleň v celej obci, ale dotáciu možno žiadať len na priestranstvá, ktoré sú vo vlastníctve 

obce. 

- Tibor Tóth: je potrebné vymeniť autobusové zastávky, umiestniť tabule s názvami ulíc. Starosta obce: 

predchádzajúci poslanci schválili výmenu zastávok, prebieha výber najlepšieho riešenia. Najprv treba 

oficiálne schváliť názvy ulíc, potom je možné osadiť tabule. Tóth – ulice už majú názvy. Starosta: 

musia byť schválené OZ. 

- Ing. Gejza Varga: už niekoľkokrát navrhoval, ale neboli na to financie, aby bol upravený prístup do 

areálu firmy Drevar a Agrofors, nakoľko zamestnávajú veľa obyvateľov obce, ktorí majú nárok na 

osvetlenú cestu bez jám a výtlkov. Starosta: neboli všetky cesty zamerané, teraz už sú, bude možné 

žiadať o dotácie z EÚ, avšak na vypracovanie žiadostí o dotáciu treba finančné prostriedky aj na plány. 

- Ľudovít Gyepes: stále on hovorí, ale má poznámky, o čom chcel diskutovať. V novom volebnom 

období sú štyria noví poslanci, nevedia o čom bolo rokované a aké boli uznesenia v predchádzajúcom 

období. Navrhuje vymazať všetky predchádzajúce uznesenia a vytvoriť nové. Ing. Dušan Lydik: 

nemôžu sa všetky vymazať, najprv treba všetky prečítať o aké sa jedná. Až potom sa prípadne môže 

vymazať jednotlivo niektoré, ak by bolo treba. Napr. Je uznesenie postaviť nájomný bytový dom, už je 

vykonané, takéto sa nedá zrušiť. Ing. Gejza Varga: je toho istého názoru, nedajú sa vymazovať, treba si 

prečítať všetky a potom niektoré konkrétne zrušiť, nie všetky. Ako je uznaná práca predchádzajúcich 

poslancov, keď im všetky uznesenia bez preskúmania chcú zrušiť. Ľudovít Gyepes: podľa neho sú 

názory obyvateľov iné. Varga úmyselne klame alebo zavádza, keď hovorí niečo iné? Nechce len sedieť 

za stolom a prikyvovať. Čo bolo pre obec dobré, v tom pokračovať, ale čo utláča obyvateľov, to znova 

rozhodnúť. Ing. Gejza Varga: teraz sa o tomto nedá hovoriť, treba to preskúmať. Ľudovít Gyepes: treba 

http://www.dolneobdokovce.sk/
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zrušiť od dnešného dňa všetky. Ing. Gejza Varga: to sa teraz nedá. Ľudovít Gyepes: sú aj také 

uznesenia, ktoré nie sú výhodné. Za to tu nie sú niektorí poslanci, lebo už radšej nechceli s nimi byť, 

nepáčilo sa im, čo sa robí. Ing. Dušan Lydik: treba najprv prekonzultovať, až potom určiť, či treba 

niektoré uznesenia zrušiť a znova prerokovať. Každý poslanec nech si doma pozrie všetky uznesenia. 

Jozef Balko: smiešne názory predkladá, že poslanci OZ to nechali, lebo sa im nepáčilo, čo sa robí. 

Každý má svoje dôvody, za neprítomných sa nemá nikto vyjadrovať v ich mene. Tibor Tóth: diskusia 

nabrala zlý smer, je predvianočné obdobie, nemá význam hádať sa. Ing. Gejza Varga: program bol 

prerokovaný, o uzneseniach teraz nerokovať, každý si doma pozrie uznesenia, potom prekonzultovať. 

Je pred Vianocami, neurážajme jeden druhého. O ďalších veciach rokovať v novom roku. Ľudovít 

Gyepes: o jeho návrhu teraz netreba hlasovať, prenechať na ďalšie zasadnutie. 

10. Uznesenie OZ zo dňa 23.12.2006 

Obecné zastupiteľstvo   s c h v á l i l o : 

1. Voľba zástupcu starostu obce je presunutá na nasledujúce zasadnutie OZ. 

2. Plat starostu: základný plat vo výške vychádzajúc zo zákona 38.100,- Sk, odmena vo výške 0%. 

3. Verejné zhromaždenie uskutočniť 7.1.2007 (nedeľa) o 15.00 hod. 

4. Zápisnice zo zasadnutí OZ zaslať poslancom OZ do 5 dní od konania zasadnutia. 

5. Zasadnutia OZ uskutočňovať v piatok, v I. štvrťroku každý mesiac v posledný piatok v mesiaci o 

18.00 hod. 

11. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia: Tibor Tóth …............................................. 

 

                      Ing. Dušan Lydik …................................... 

 

 

 

Pozn. k bodu 4: 

Ing. Gejza Varga: drevarvarga@stonline.sk 

Ľudovít Gyepes: gyepestrans@stonline.sk 

Štefan Hamar: vo vytlačenej forme 

Štefan Bene: na CD alebo na diskete 

Jozef Balko: na CD alebo na diskete 

Tibor Tóth: e-mailom 

František Gyepes: frantisek.gyepes@zmail.sk 
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10. Uznesenie OZ zo dňa 23.12.2006 

Obecné zastupiteľstvo   s c h v á l i l o : 

1. Voľba zástupcu starostu obce je presunutá na nasledujúce zasadnutie OZ. 

2. Plat starostu: základný plat vo výške vychádzajúc zo zákona 38.100,- Sk, odmena vo výške 0%. 

3. Verejné zhromaždenie uskutočniť 7.1.2007 (nedeľa) o 15.00 hod. 

4. Zápisnice zo zasadnutí OZ zaslať poslancom OZ do 5 dní od konania zasadnutia. 

5. Zasadnutia OZ uskutočňovať v piatok, v I. štvrťroku každý mesiac v posledný piatok v mesiaci o 

18.00 hod. 

 

 

 

 

Starosta obce: Zoltán Gyepes ….......................................................... 


